



Branch of Activity
USA CAPITAL EURO LLC

We represent:

USA CAPITAL EURO LLC

826 Frederick Reid St.E, Fort Myers, Lehigh Acres FL33974

UNITED STATES OF AMERICA

Tel: +1.239.258.9891 Fax: +1.239.264.9804

e-mail: usa.capital@yahoo.com
usacapital@investexpo.org

Ref.02.28.2014# PRC 345KGI (for web:business-usa.okis.ru)

Attn: any customer

J.P.Morgan

Asset Management Commercial Banking Investment Bank Private Banking Investor Services Treasury Services

Client Log On

Regional Sites

About Us Products & Solutions Industry Solutions Global Capabilities Resources Contact Us

Clearing

Share

JPMorgan is the #1 U.S. dollar treasury and commercial clearer globally, the #1 Tokyo dollar clearer, and the #3 Euro clearer. We provide robust capabilities and solutions designed to meet your treasury, settlement, risk management, commercial and trade business requirements.

J.P. Morgan Clearing Corp. Company Profile

Broker-dealer J.P. Morgan Clearing Corp. (JPMCC) provides securities and futures clearing, settlement, lending, and related services for traders, investment advisors, and fund managers. Investment opportunities cover equities, fixed income, structured products, and options, futures, and foreign exchange products. The company is a leader in fixed income trading, financing, and processing in the US and Europe. Formerly part of Bear Stearns, JPMCC was included in the 2008 acquisition of the ailing investment bank by JPMorgan Chase; it is now a subsidiary of J.P. Morgan Securities.

Bloomberg Businessweek

Global Economics Companies & Industries Politics & Policy Technology Markets & Finance Innovation & Design

Наша Бизнес Группа The Business group USA CAPITAL EURO LLC® (без комиссионно)
- имеет возможность предоставить кабинет в JP Morgan
- включая команду специалистов JP Morgan для вашей работы с вашими активами

Клиринг

JP Morgan является № 1 Казначейства США и коммерческой Глобальной очистки. Токио # 2, и # 3 Евро Клиринг. Мы предоставляем надежные возможности и решения, предназначенные для перевода вашей казны, урегулирования, управления рисками, коммерческих и торговых бизнес - требований.

Профиль J.P. Морган Клиринговая Корпорация (Компания)

Брокерский Дилер JP Morgan Клиринговая корпорация (JPMCC) предоставляет ценные бумаги и срочные клиринговые, расчетные, кредитные, и связанные с ними услуги для трейдеров, инвестиционных советников и управляющих фондами.

Инвестиционные возможности покрытия акций, фиксированный доход, структурные продукты и опционы, фьючерсов и валютные продукты.

Компания является лидером в фиксированной торговле доходами, финансирования и обработки в США и Европе. Ранее часть Bear Stearns, JPMCC был включен в приобретении Банка инвестиций по JPMorgan Chase 2008 года в настоящее время - дочерняя компания JP Morgan Securities.

Best regards

MGRM, mr. Gil Vladimir, Business group USA CAPITAL EURO LLC®

Tel: +1 239 258 98 91

Fax: +1 239 246 98 04

[website](#)

e-mail: usacapital@investexpo.org

Skype: [expo.invest](https://www.skype.com/en/username/expo.invest)

for promptly our reply please send message

to E-MAIL: usa.capital@yahoo.com

Subsidiaries



e-mail: usacapital@yahoo.com

e-mail: usacapital@investexpo.org

Tel: +1 239 258 98 91 Fax: +1 239 246 98 04 copying is prohibited Skype: [expo.invest](https://www.skype.com/en/username/expo.invest) (copying is prohibited)